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Råd 

Jessheim og Hovin 

menighetsråd 

Tid/Sted 

Tirsdag 2. mai kl. 19.00 på 

kjøkkenet i Jessheim kirke. 

Innkalte: 

Menighetsrådsmedlemmer + 

1.vara Rolf Foss 

 

Til stede: Steinar Ørum, Eva Gullichsen, Rolf Foss, Liv Ødemark-Bocek,  

Ole Harald Laache, Erland Helbø, Per-Kristian Bandlien, Marit Sæther 

Forfall:  Guro Myrvold, Arvid Birkelund 

 

 

MØTEBOK 

 

SAK 36/2023  Godkjenning av innkalling til møte 2. mai.   

   Vedtak: Godkjent. 

 

 

SAK 37/2023  Godkjenning av referat fra møte 11. april.   

   Vedtak: Godkjent.  

 

 

SAK 38/2023 Innkommet post og informasjonssaker 

a) Bibelselskapet: Takk for gaven 

b) Julekrybbemaleri - oppfølging 

c) Sommerleir for konfirmanter: 21.-25. juni 

d) Friluftsgudstjeneste Raknehaugen: 18. juni 

e) Informasjon fra staben v/Per-Kristian Bandlien 

 

Til punkt b): 

Opprinnelig vedtak beholdes inntil videre. Søknader er sendt, og 

menighetsrådet avventer og ser om det kommer positivt svar på disse. 

Til punkt e): 

- Mye går som planlagt, inkl. lunsjkonsert, vigslingsgudstjeneste, 

NRK-gudstjeneste. 

- Ingelin Dahl Helbø har sagt opp sin 40 % stilling som 

menighetspedagog (beholder 60 % som kantor). 

 

Vedtak: Tatt til orientering.  

 

 

SAK 39/2023  Presentasjon av menighetspedagog Astrid Øgaard 

Menighetspedagog Astrid Øgaard er i gang med arbeidet som 

menighetspedagog. Søndag 7. mai presenteres hun under gudstjenesten 

i Jessheim kirke. Planlegging av gudstjeneste/kirkekaffe. 
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Vedtak: Astrid får en blomst i gudstjenesten og presenteres med et par 

spørsmål. Enkel kirkekaffe etterpå med kjeks og kakerester. Steinar 

Ørum kommer kl. 10. Guro Myrvold er kirkevert. 

 

 

SAK 40/2023  50-årskonfirmanter 

Søndag 4. juni er det markering av årets gullkonfirmanter i 

gudstjenesten i Hovin kirke med påfølgende festsamvær i Jessheim 

kirke. 

 

Vedtak: Mat bestilles fra KaffeDilla. Det er behov for to stykker på 

kjøkkenet. Laila Guttulsrød forespørres. 

 

 

SAK 41/2023  Drop in-dåp 

Lørdag 10. juni kl. 13-15 er det planlagt drop in-dåp i Jessheim kirke i 

samarbeid med Mogreina menighetsråd. 

 

Vedtak: En fra hvert menighetsråd på kjøkkenet og to kaker fra hvert 

menighetsråd. Det bestilles en marsipankake. Steinar Ørum deltar. 

 

 

SAK 42/2023  Håpsfest 

Søndag 11. juni er det planlagt håpsfest til inntekt for misjonsprosjektet 

rett etter gudstjenesten i Jessheim kirke. 

 

Vedtak: Det ligger an til at vi gjør det litt enklere enn tidligere, men 

med kakelotteri og fiskedam og tegning av regnbuer. Det kommer en 

mer konkret forespørsel når vi veit mer om behovet den dagen.  

 

 

SAK 43/2023  Jessheim pride/åpen kirke 

Oppfølging av sak 29/2023. Det er planlagt åpen kirke i forbindelse 

med Jessheim pride lørdag 17. juni. 

 

Vedtak: Vi avventer med klokkeslett til programmet for Jessheim Pride 

er klart. 

 

 

SAK 44/2023  Festival F 

Årets Festival F er planlagt til 14. til 17. september. Festivalkomiteen 

ber om innspill til program/arbeidsfordeling og søker om takkoffer.  

 

Vedtak:  

Takkoffer til Festival F er satt opp 20. august, og det bør også legges 

opp til mulighet for takkoffer på festivalgudstjenesten. Menighetsrådet 

gir sin tilslutning til forslaget til program, der den største endringen er 

forslag om gudstjeneste på Folkvang rett etter aktivitetsdagen. 
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SAK 45/2023  Regnskap 1. kvartal 

Regnskapet for 1. kvartal legges fram til orientering.  

 

Vedtak: 

Tatt til orientering.  

 

 

SAK 46/2023  «Kirka vår» 

Kirka vår – samlet plan for arbeidet i soknet – presenteres. Målet med 

«Kirka vår» er å samle alt på ett sted: menighetens aktiviteter, tall om 

menigheten og menighetens felles retning, slik at det skal bli enklere for 

menighetsrådet å få oversikten, presentere menighetens samlede arbeid 

og jobbe tverrfaglig. 

 

Vedtak: 

   Tatt til orientering. 

 

 

SAK 47/2023  Oppfølging av felles møte menighetsråd/stab 

Menighetsrådet ser nærmere på prioritering av konkrete 

satsingsområder.  

 

Vedtak: 

Det er ønske om at dette prioriteres: 

- Synlighet og tilgjengelighet. 

- Skilting fra stasjonen/stasjonssiden, og generelt bedre skilting av 

kirken og/eller kors. Muligens enda større behov for skilting hvis 

det kommer et høyt bygg/hotell på den andre siden av veien. 

- Gjøre atriet til en mer innbydende plass med flere sitteplasser. Hvis 

vi vil at folk skal komme hit, må det legges til rette for det. 

Landskapsarkitekt kontaktes med tanke på å få et konkret forslag 

som også må presenteres for fellesråd/kirkeverge. Dårlige erfaringer 

med plantekasser i Oslo. 

- Viktig med et tilbud for 5.-7. klasse. Dette bør det være mulig å få 

til med ansettelsen av ny menighetspedagog. 

- Gudstjeneste i Jessheim kirke hver søndag. Kveldsgudstjeneste en 

gang i måneden bør være mulig å få til gjennom et samarbeid med 

de andre menighetene.  

- Ønske om at ungdomsarbeid prioriteres, og ros til Rast som er et 

godt utgangspunkt med ca. 30 stykker som møter opp 3. hver 

fredag. Ønske om tilstrekkelig med ressurser til at 

konfirmantarbeidet kan differansieres. 

 

 

SAK 48/2023  Menighetsbladet 

Menighetsrådet tar en ny diskusjon om menighetsbladet. Hva gjør vi 

med de vi ikke når? 

 

Vedtak: Vi er ikke helt fornøyd med dagens situasjon, der vi ikke når 

de som ikke er på facebook eller sjekker hjemmesider eller får 
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nyhetsbrev. I første omgang sjekkes det priser med Glimt og EUB med 

tanke på innstikk ved fulldistribusjon og/eller kjøp av plass. Det hadde 

bidratt mye til bedre synlighet dersom vi kan få et eller annet på plass. 

Det er fortsatt mye som må avklares, inkl. innhold, produksjon og om 

det skal være et blad bare for Jessheim og Hovin menighet eller for hele 

fellesrådsområdet. Uansett kan det satses på distribusjon ved hjelp av 

frivillig, og vi trenger åpenbart flere kanaler for å nå ut med hva vi 

driver med og hva kirken kan bidra med i lokalmiljøet, så det er fortsatt 

et håp om å realisere en type menighetsblad.  

 

 

SAK 49/2023  Eventuelt 

a) Felles diakoniutvalg 

Menighetsrådet er bedt om å evaluere felles diakoniutvalg. 

 

Vedtak: 

Ansvar for å svare på evalueringsskjema delegeres til AU med følgende 

innspill fra menighetsrådsmøtet: 

- De tre diakonene oppleves som mindre synlige enn før. 

Organisering, møter, referater o.l. tar bort tid fra å være på grasrota. 

- Det har vært manglende utvikling og i en prosess som har tatt lang 

tid, og det har vært utydelig organisering.  

- Det skorter fortsatt på ressurser. Det er ikke mulig å henge fullt 

ansvar på frivillige. 

- Diakonene har hatt utfordringer, har følt seg overarbeidet og utsatt 

og er savna ute blant folk.  

Evt. ytterligere innspill fra menighetsrådets medlemmer sendes til AU 

før 23. mai.  

 

b) Blomsterhilsen 

Arild Martin Andersen fyller 85 år. 

 

Vedtak:  

Menighetsrådet sender en blomst med gratulasjon og takk for stor 

innsats gjennom mange år.  

 

 

 

 

Marit Sæther 

Ref. 


